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מצאתי את עצמי כמעט בבחירות על מי יערוך  "
לליכוד אני  –את תכנית הבישול בערוץ הראשון 

 "לא חוזר
 

שמעתי את ראש  השר התייחס לנושא קלקיליה: "
דירות, ייתכן וזה מה שהוא  6,000הממשלה מדבר על 

אישור לתכנון ניתן וכל מי שאומר אחרת,  מתכוון לאשר.
 " אומר זאת על אחריותו

 
של המכון למדיניות ואסטרטגיה  17-כנס הרצליה ה ם )ג'( נפתחהיו

שר  . במסגרת הכנס התקיים ריאיון אחד על אחד עםבמרכז הבינתחומי
, במסגרתו התייחס לעתיד הממשלה וליחסיו עם האוצר, משה כחלון

"משבר התאגיד היה קו פרשת מים: בשיא  :ראש הממשלה נתניהו
מצאתי את  נתי בתמימותי שאנחנו מזניקים את המדינה ומתחילים לראות פירות,העשייה וקידום הנושאים, וכשהאמ

זה הפרמטר להביא את מדינת ישראל לבחירות?  עצמי כמעט בבחירות על מי יערוך את תכנית הבישול בערוץ הראשון.
 , מכיר את זה.", הייתי שםלליכוד אני לא חוזרמאז היחסים עם נתניהו לא חזרו להיות כשהיו. מה שאני יודע זה ש

בעבר, היינו במקום שזה כמעט קרה אך  –לדבריו: "אני חושב שכרגע הסיכויים לשינוי מבני בממשלה הוא מאוד נמוך 
הרצוג הוכיח את עצמו כאיש עקרונות. אני אגב חושב שהרצוג צריך להיכנס לקואליציה. אבל, זה לא יקרה בשלב 

מים אך איני יכול להגיד מתי יהיו הבחירות הבאות, ואני יודע מה אין סיבה שהממשלה הנוכחית לא תאריך י  הזה.
הסיבה שבשלה הכל יכול להתפוצץ. אני רוצה להיות שר אוצר ולהיאבק למען מעמד הביניים, ואני רואה את המחירים 

מפלגה הפוליטיים של מה שאני עושה, אבל באתי עם אג'נדה וזה מה שאני רוצה לעשות, אחרת אני יכול להצטרף לכל 
ולקבל כמעט כל תפקיד שארצה. פוליטיקה זה לא תנועת נוער, זה קר, אכזר, ציני וקשה מנשוא. אחד מחברי לרשימה 

 אכזב אותי )אבי גבאי(, את יתר הדברים אני אפתור בבית. "

נשים פה יידעו בזה אני אעמוד, ואני רוצה שהא –עוד הוסיף כי: "התחייבתי לספק דירות לזוגות צעירים וזה קורה כל יום 
 מה אני עושה, כי אני מקבל קולות רק מהישראלים. שמעתי שנתניהו דיבר על בחירות, אז הזמנתי שלטים."

 –הייתה תכנית שנקראת מקלות וגזרים  –כחלון התייחס לנושא אישורי הבניה בקלקיליה באמרו כי: "זה מה שאני יודע 
רים, אזורים שכן זה המקלות. במסגרת הגזרים היה נושא של הרחבה אזורים ששקטים ולא מוציאים פיגועים ניתן להם גז

הייתה הצבעה בקבינט, אני   של אזורי סי, סמוך לקלקליה, אבל זה רק תכנון. ההיקף המדויק יקבע במועד מאוחר יותר.
וזה מה אלף דירות, ייתכן  6שמעתי את ראש הממשלה מדבר על  לא יודע כמה אני יכול לחשוף והנושא הוצבע, אני

 ."שהוא מתכוון לאשר

בהתייחס להסדר מדיני עם הרשות הפלסטינים אמר כחלון כי: "כולם מבינים שיהיו שתי מדינות אבל לא רוצים להגיד 
אני חושב שהפלסטינים לא בשלים, הם רוצים  –את זה. בסופו של תהליך זה מה שיקרה. אם זה יקרה היום או מחר, לא 

מם, עם האופוזיציה שלהם והכלכלה שלהם. לא רואה אותם רצים לכיוון הסכם, אבל לעבור את השנים האלה עם עצ
בחזון זה מה שיקרה. נכון להיום יש לחץ אמריקאי לקדם הסדר: ארה"ב וממשל טראמפ מרגישים שהם יכולים, אולי 

א חושב שנתניהו אני ל -בזכות הקשרים הטובים והאמון, להכנס לעניין הזה ולהפעיל לחץ על ישראל להגיע להסדר 
 מתנגד להגיע לשיחות."

, שנערך על ידי המכון למדיניות ואסטרטגיה במרכז הבינתחומי הרצליה, מתמקד השנה בבחינת 17 -הרצליה ה  כנס
לעצמאותה. הכנס מפגיש אישים  70 -מאזן ההזדמנויות, הסיכונים והאתגרים עימם מתמודדת ישראל, בפרוס שנת ה

לך הכנס יידונו בסוגיות הלאומיות, במה  בכירים מהארץ ומעולם בתחומי הממשל, הביטחון, העסקים והאקדמיה.
  האזוריות והעולמיות המונחות על סדר היום.
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